
  

 

  
 
 
 

PROTOKOLL FRA MØTE I LANGHUS MENIGHETSRÅD 8.12.20 KL 19.00 – 20.30, 

VIA TEAMS 

 

Til stede:  Erik Bråtveit Holm, Tom Egil Nordengen, Solveig Vegge Antonsen, Solvor 

Larsen, Liv Magnhild Østebrød, Dag Pagander, Gunnar Ingvaldsen, Terje 

Baugerød og Helle Borschenius. 

 

I tillegg møtte sekretær Hanne Børresen, uten stemmeberettigelse og Lorenzo Nardocci under  

sak 82/20. 

 

Forfall:   

Medlem:  Charlotte Næss 

Vara: Bjørg Bakken og Jan Kåre Baumann 

 

 

Sak 79/20    Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Saker under eventuelt A) Møtedatoer og B) Frivillige våren 2021  

 

Vedtak: Innkalling 8.12.20 ble godkjent med nevnte saker til sak 85/20 

Eventuelt. Protokoll 11.11.20 ble tatt til etterretning. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 80/20  Offer 2021 

  Saksdokumenter lå vedlagt. Fordeler ca 50/50 til eksterne og til eget arbeid.  

 

Vedtak: Menighetsrådet vedtar forslagene som lå vedlagt. Tom Egil 

Nordengen fordeler offerforslagene på de ulike søndagene i 2021.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 81/20 Juletrefest 

  Vi vil ikke vite hva som er lov å arrangere før 16. desember. Uansett vil det 

være begrensninger for antall og det må holdes avstand.  

 

Vedtak: Menighetsrådet mener det vil være uansvarlig å arrangere juletrefest 

10. januar – så denne avlyses. Det blir gudstjeneste kl 11.00 istedenfor.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Langhus menighet 



Sak 82/20 Langhus Live 

Lorenzo Nardocci deltok under denne saken. Det har vært tyngre å dra Langhus 

Live nå i høst – det er få som kommer og motivasjonen for all jobben det 

krever, har dalt litt. Det er vanskelig å øke publikumsoppslutningen. Det er 

også vanskelig å planlegge 2021 når ting er så usikkert. Det er ønskelig å 

opprette en strategisk gruppe for å jobbe frem forslag til konserter og hvordan 

vi skal jobbe videre med Langhus Live, som også kan søke pengestøtte. Det er 

også ønskelig med en gruppe som bidrar i det praktiske arbeidet – plakater, 

reklame, rigge, selge billetter o.l. 

 

Vedtak: Erik B Holm og Terje Baugerød ønsker å være med i den strategiske 

gruppen. I tillegg spør Erik B Holm om Ole Øyvind Heier og Egil Østebrød vil 

være med. Menighetsrådet tenke at vi satser på en konsert i mars/april + 

gudstjeneste med sommerfest i juni. Erik B Holm spør også om Eva Widenoja 

har tid til å hjelpe til med plakater. Den praktiske gruppen oppretter vi litt 

senere.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 83/20 Søknad fra Charlotte Næss 

Sakspapirer lå vedlagt. Charlotte Næss søker permisjon fra menighetsrådet ut 

perioden. 1. vara – Helle Borchsenius rykker i så fall opp på fast plass. 

 

Vedtak: Menighetsrådet innvilger søknaden om fritak ut perioden og Helle 

Borchsenius blir fast medlem av rådet.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 84/20 Valg av leder og nestleder 

Erik B Holm og Terje Baugerød sa de kan stille ett år til, som leder og 

nestleder. Ingen andre meldt seg.   

 

Vedtak: Erik B Holm ble enstemmig valgt som leder, mens Terje Baugerød 

ble valgt til nestleder.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 85/20 Eventuelt  

A) Møtedatoer 

Forslag til møtedatoer var sendt ut før møte. 

 

Vedtak: Vi flytter møte 12. januar til 13. januar, ellers ble forslaget vedtatt.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 



B) Frivillige til gudstjenester våren 2021 

Skal det lages lister som vanlig, selv om vi ikke vet hva som skjer på nyåret? 

Dag Pagander kan i så fall ta på seg oppgaven med å utarbeide listene.  

 

Vedtak: Det er flott om Dag Pagander lager et forslag. Det er bedre å være 

forberedt på å åpne kirkene enn å plutselig måtte finne frivillige på kort varsel.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot 

 

 

Orienteringssaker: 

- Julemesse-aksjonen: Det kom inn ca 32 000,-. Det er fortsatt noen premier som ikke er 

kjørt ut. Hanne Børresen sendte mail til rådet om hjelp til å lokalisere en vinner og 

kjøre ut premier. Han som vant gavekortet på Biltema ønsker å donere dette tilbake til 

menigheten. Hanne Børresen sjekker med staben om det er noe vi trenger der.  

 

- AV-utstyr: Hvilket nivå ønsker vi å legge oss på? Å bruke penger på proffere utstyr, 

krever frivillige som vil legge ned en del arbeid og møte til gudstjenester – slike 

frivillige har ikke Langhus menighet i dag. Derfor tenker vi at det utstyret Nordre 

Follo kirkelige fellesråd får av Borg, er bra nok. Per i dag bruker vi kun mobilen og 

det fungerer også ok. Lyden er 80% av opplevelsen, så det kan være lurt å kjøpe en 

mikrofon vi kan koble til mobilen for å få enda bedre lyd. Det er de ansatte som må 

drive dette arbeidet, så det er fint at utstyret ikke er for komplisert.  
 

- Julen: pr i dag er det ikke lov å arrangere gudstjenester. Vi avventer hva kommunen 

bestemmer. Det vil bli spilt inn en digital gudstjeneste som blir sendt på julaften 

uansett. Det er ikke ønskelig å arrangere gudstjeneste hvis vi må være færre enn 50 

stk.  

 

 

 

 

 
14.12.20 HB 


